
Protokół nr 42/2022 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej  

w Suwałkach odbytego w dniu 26 stycznia 2022 r. w godz. od 10:30 do 10:35 

w sali 146w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą 

środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji Finansowo-Budżetowej:  

1. Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Sylwester Cimochowski – on-line 

4. Anna Ruszewska – on-line 

5. Łukasz Wojno  

 

Nieobecni: 

1. Jacek Niedźwiedzki 

2. Bogdan Bezdziecki  

 

W posiedzeniu udział wzięli:    

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk   

2. Wiesław Stelmach – Skarbik Miasta     

3. Marcin Szypulski Kierownik Biura Rady Miejskiej  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni chcą 

wnieść jakieś uwagi. 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Suwałk w sprawie dokonania zmiany 

przeznaczenia rezerwy celowej. 

2. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Suwałk w sprawie dokonania zmiany 

przeznaczenia rezerwy celowej. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Skarbnik Miasta W. Stelmach poinformował, że ww .wniosek dotyczy zmiany przeznaczenia 

rezerwy celowej z wydatków inwestycyjnych na wydatki oświatowe. Środki finansowe  



w przedstawionej  wysokości zostaną przeznaczone na realizację remontów bieżących  

i usuwanie awarii instalacji oraz niezbędne roboty budowlane w jednostkach oświatowych. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta Suwałk w sprawie 

dokonania zmiany przeznaczenia rezerwy celowej. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 2 

Wolne wnioski. 

 

Wniosków nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

   
 


